
Protokół Nr XLVIII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 22 lipca 2022 r. 

 

XLVIII Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w 

Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli  radni, sołtysi, zaproszeni goście oraz pracownicy obligowani z urzędu 

według list załączonych do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych, gości oraz 

pracowników Urzędu. Stwierdziła, że ilość radnych obecnych na sesji, zapewnia regulaminowe quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Obrady rozpoczęto o godz. 10.00. Stan radnych wynosił 15 na sali 

obecnych było 11.  

Do punktu 2 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się z wnioskiem o zdjęcie  z porządku 

obrad punktu 6 dotyczącego zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych i doradców zawodowych, obowiązujących w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Tykocin oraz dodanie do porządku obrad  nowego punktu 

dotyczącego deklaracji podpisania porozumienia o współpracy pomiędzy Gminą Tykocin a Rejonem 

Łoździejskim Republiki Litewskiej. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za zdjęciem jednego punktu z porządku obrad i dodaniem 

jednego punktu głosowało 11 radnych. Zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 

Do punktu 3 porządku obrad  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany zmieniony 

porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag.  

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad głosowało 11 

radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.  Przyjęcie rozszerzonego porządku obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

5.  Omówienie założeń Ustawy z dnia 11 marca 2022 roku o obronie Ojczyzny. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

 komunikacyjnych których właścicielem jest Gmina Tykocin.  

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

 ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania  zbiorników bezodpływowych i 

 transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Tykocin. 



8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w  gminie 

 Tykocin na rok szkolny 2022/2023 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt  dziecka, 

 maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenia warunków zwolnienia od ponoszenia 

 tych opłat w Żłobku Samorządowym prowadzonym przez Gminę Tykocin. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na rok 2022. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tykocin 

 na lata 2022-2034. 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za transport  nieczystości 

 ciekłych przez Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie. 

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

 samorządowego zakładu budżetowego. 

14.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie deklaracji podpisania porozumienia o współpracy 

 pomiędzy Gminą Tykocin a Rejonem Łoździejskim Republiki Litewskiej. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje.   

17. Zakończenie sesji.  

   

Do punktu 4 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie protokołu z 

XLVII Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XLVII Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 11 radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Do punktu 5 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu piątego, a następnie 

zwróciła się do Pana mjr Bogdana Oźlańskiego o omówienie założeń Ustawy. 

 Pan mjr Bogdan Oźlański powiedział, że jest przedstawicielem Wojskowego Centrum Rekrutacji w 

Białymstoku - dawniej Wojskowa Komenda Uzupełnień. Dodał, że ustawa ta scaliła wszystkie 14 ustaw, które 

do tej pory funkcjonowały w wojsku i dotyczyły wojska, jak również siedemdziesiąt kilka ustaw dodatkowych. 

Pan major wyjaśnił, że  w chwili obecnej nie chciałby skupiać się na omawianiu ustawy, a na dobrowolnej 

zasadniczej służbie wojskowej i tym aby za pośrednictwem radnych, sołtysów dotrzeć do jak największej 

liczby mieszkańców i całego społeczeństwa. Wyjaśnił, że jest to novum, które zostało wprowadzone niniejszą 

ustawą, bo jednym z założeń ustawy jest zwiększenie liczebności sił zbrojnych do 300 tysięcy żołnierzy. 

Liczba 300 tys. żołnierzy docelowo ma być osiągnięta w 2035 roku. Siły zbrojne zgodnie z tą ustawą mają 

składać się z 250 tys. wojsk operacyjnych i 50 tys. żołnierzy wojsk obrony terytorialnej. Z tych 250 tys. 50 

tys. to właśnie dobrowolna zasadnicza służba wojskowa.  

Wyjaśnił, że służba wojskowa dzieli się na czynną służbę wojskową i służbę w rezerwie. Czynna to jest 

zawodowa, czyli wszyscy ci zawodowi, którzy służą obecnie i zasadnicza, która dzieli się na obowiązkową i 

dobrowolną. Dodał, że obowiązkowa została zawieszona w 2010 roku i nowa obowiązująca ustawa dalej ją 

zawiesza. Natomiast dobrowolna służba wojskowa daje furtkę dosyć stabilnego, szybkiego wejścia do 

zawodowej służby wojskowej.  Dotyczy to tych wszyscy, którzy nie mieli  przysięgi wojskowej bądź mają 

ukończone 18 lat do 50 roku życia mogą zgłosić się do Wojskowego Centrum Rekrutacji. W kilku słowach 

omówił na czym polega rekrutacja, a mianowicie ci którzy nie mieli przysięgi wojskowej i w ogóle nie mieli 

styczności z wojskiem mają okres podstawowy do 28 dni szkolenia podstawowego. Okres ten kończy się 

przysięgą. Po zakończeniu szkolenia podstawowego żołnierz deklaruje czy chce iść na szkolenie 

specjalistyczne, które trwa do 11 miesięcy w zależności od specjalności lub ma możliwość wyboru jednostki 



w której chce służyć. Jeśli w czasie szkolenia specjalistycznego dany żołnierz nie widzi się, wówczas może 

iść dalej pełnić służbę w wojskach obrony terytorialnej bądź w aktywnej rezerwie, która dzieli się na aktywną 

i pasywną. Aktywna jest to taki rodzaj służby w rezerwie, w której żołnierz dwa dni w kwartale lub 14 dni 

ciągiem w ciągu 3 lat pełni służbę w danej jednostce wojskowej, w której są etaty dla aktywnej rezerwy. A 

jeśli w ogóle nie będzie się widział, to zostaje mu rezerwa pasywna. 

Podsumowując swoją wypowiedź Pan major zwrócił się do obecnych na sali radnych i sołtysów z prośbą o 

rozpowszechnienie tych informacje w swoi, środowiskach Podał dane strony internetowej gdzie można 

znaleźć szersze informacje  na ten temat. 

Dodał również, że chciał podkreślić, że jest nowy rodzaj służby. Po trzech latach dobrowolnej zasadniczej 

służby, można przejść do zawodowej służby wojskowej.  

Pytanie zadał Radny Stanisław Rogalewski: czy w wieku  prawie 60 lat można? 

Odpowiedzi udzielił Pan Major mówiąc, że nie da rady chyba, że do rezerwy do 63 lat, ale jest to rezerwa 

przeszkolona czyli podoficer, oficer. 

Pytanie z sali: czy jakieś wynagrodzenie jest? 

Odpowiedzi udzielił Pan Major mówiąc, że tak, dobrowolna zasadnicza służba wojskowa dla szeregowego 

jest to kwota 4.650 zł. brutto. 

Pytanie z sali: czy po szkole mundurowej jest konieczne przejście szkolenia? 

Odpowiedzi udzielił Pan Major mówiąc, że szkoły średnie o profilu klas mundurowych czy pod nadzorem 

ministerstwa obrony narodowej to obowiązuje jedynie 16-dniowe szkolenie podstawowe. 

Kończąc swoją wypowiedź Pan major zaprosił  wszystkich chętnych do Wojskowego Centrum Rekrutacji, po 

czym podziękował za możliwość uczestniczenia w sesji .  

Do punktu 6 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu szóstego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały, które brzmiało następująco:  

 „W myśl art. 20 f ustawy o drogach publicznych Rada Miejska w Tykocinie celem zaspokojenia 

potrzeb mieszkańców, wskazuje w formie uchwały wstępne miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Tykocin. Zarządca drogi jest zobowiązany uwzględnić 

wskazane lokalizacje. O ostatecznej lokalizacji nowych przystanków decyduje zarządca drogi, uwzględniając 

charakter drogi oraz warunki bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Wskazane w projekcie uchwały nowe przystanki komunikacyjne, wyznaczono na podstawie potrzeb 

zgłaszanych przez mieszkańców Gminy Tykocin.” 

Dodała, że temat omawiany był na komisji i został zaopiniowany pozytywnie. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/363/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r. w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych których właścicielem jest Gmina Tykocin, głosowało 11 radnych, Uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

 



Do punktu 7 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siódmego, dodała, że temat 

ten był omawiany na komisji,  a następnie przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały, które 

brzmiało: 

 „Ustawodawca w art. 7 ust. 3a ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach  zobowiązał Radę Gminy do określenia w drodze uchwały stanowiącej akt prawa miejscowego, 

wymagania, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych (szamba) i transport nieczystości ciekłych.  

Uchwała określa wymagania, dotyczące: 

1) opisu wyposażenia technicznego zawierającego wymagania odnośnie do: 

a) pojazdów asenizacyjnych przeznaczonych do świadczenia usług, 

b) bazy transportowej, 

2) zabiegów sanitarnych i porządkowych związanych ze świadczonymi usługami, 

3) miejsc przekazywania nieczystości ciekłych,  

które są zgodne z Rozporządzeniem Ministra Środowiska z dnia 14 marca 2012 r. w sprawie szczegółowego 

sposobu określania wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych. 

W celu realizacji obowiązku ustawowego przyjęcie niniejszej uchwały jest konieczne.” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/364/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r., w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Tykocin, głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

Do punktu 8 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu ósmego, a następnie celem 

przypomnienia odczytała uzasadnienie do niniejszej uchwały, które brzmiało: 

 „Ustawa z dnia 14 grudnia 2016r. – Prawo oświatowe określa zasady zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. 

Zgodnie z brzmieniem art. 39a ust. 3 w/w ustawy, średnią cenę jednostki paliwa w gminie określa na każdy 

rok szkolny rada gminy, w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie Tykocin. Średnie 

ceny paliwa ustalono na podstawie cen jednostkowych uzyskanych ze Stacji Paliw „Shell” w Radulach, Stacji 

Paliw „Orlen” w Jeżewie Starym oraz Stacji Paliw w Tykocinie. Mając na uwadze powyższe, zasadne jest 

podjęcie uchwały.” 

Ponad to przypomniała jakie ceny paliwa zostały określone w uchwale, a mianowicie: 

- olej napędowy-7,84 zł 

- benzyna PB 95 – 7,89 zł 

- gaz LPG – 3,57 zł. 



 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/365/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r., w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Tykocin na rok szkolny 2022/2023, głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 9 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziewiątego, a następnie 

przeszła do odczytania uzasadnienia do niniejszej uchwały: 

 „Na podstawie art. 58 ust. 1 i art. 50 ust. 2 ustawy z dnia 4 lutego 2011r. o opiece nad dziećmi w wieku 

do lat 3 rada gminy ustala w drodze uchwały – opłatę za pobyt dziecka w żłobku dla dzieci do 3 roku życia , 

opłatę dodatkową za pobyt dziecka w żłobku powyżej 10 godzin dziennie, maksymalną wysokość opłaty za 

wyżywienie oraz warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat.” 

Dodała, że ustala się opłatę za pobyt dziecka w żłobku  w wymiarze nieprzekraczającym 10 godzin dziennie, 

w wysokości 650,00 zł. miesięcznie, a dzienna stawka żywieniowa nie może przekroczyć 18 zł. 

  Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/366/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka  , 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz określenia warunków zwolnienia od ponoszenia tych 

opłat w Żłobku Samorządowym prowadzonym przez Gminę Tykocin, głosowało 11 radnych, Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 10 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziesiątego, a następnie o 

omówienie zmian zwróciła się do Pani Skarbnik Doroty Sadowskiej. 

 Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększa się plan dochodów budżetowych o kwotę 253.350 zł i 

zmniejsza o 65.465 zł, w tym: 

- zwiększa się dochody z tytułu dofinansowania w funduszu leśnego na realizację wspólnego przedsięwzięcia 

pn. Przebudowa drogi gminnej położonej w obrębie miejscowości Sierki – 60.000 zł, dodała, że cąla kwota 

zadania to jest 120.000 zł., 60.000 dostaliśmy z lasów państwowych, 

- zwiększa się środki majątkowe związane z realizacją projektu z Interreg "Transgraniczne szlaki poszukiwania 

dziedzictwa" – 65.465 i o tę kwotę zmniejsza się dochody bieżące, 

- zwiększa się o 12.735 zł dochody z tytułu rekompensaty utraconych dochodów w podatku od nieruchomości 

od parku narodowego, 

- zwiększa się o 85.000 zł dochody z tytułu opłaty planistycznej, 

- zwiększa się o 28.000 zł dochody z tytułu darowizn na realizację X Festiwalu „Królewskie Śpiewanie – 

muzyka i film”. 

Pani Skarbnik powiedziała  również, że zwiększa się plan wydatków o kwotę 228.000 zł i zmniejsza o 40.115 

zł, w tym: 

- zmniejsza się rezerwę inwestycyjną o 20.115 zł i przeznacza na realizację inwestycji pn. Przebudowa drogi 

gminnej nr 105512B położonej w obrębie miejscowości Sierki 

- zwiększa się wydatki na realizację inwestycji pn. Przebudowa drogi gminnej miejscowości Sierki – 120.000 

zł, 



- zmniejsza się kwotę planowanej dotacji dla OSP w Tykocinie o 20.000 zł, do kwoty niezbędnej na 

sfinansowanie zakupu średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego. Przekażemy dotację dla OSP  w 

Tykocinie w wysokości 789.999,90 zł, 

- zwiększa się o 30.000 zł wydatki na zakup i montaż pieca c.o. w Szkole Podstawowej w Radulach, 

- zwiększa się o 50.000 zł plan wydatków majątkowych z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięcia pn. 

Przebudowa z rozbudową i nadbudową budynku przy ul. Browarnej w Tykocinie wraz z zagospodarowaniem 

terenu z przeznaczeniem na siedzibę Portu Kultury Tykocin - dokumentacja projektowa, 

- zwiększa się o 28.000 zł wydatki na zorganizowanie X Festiwalu „Królewskie Śpiewanie – muzyka i film”. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/367/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na rok 2022 , głosowało 

11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 11 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu jedenastego, a następnie 

ponownie zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że w przedsięwzięciu  „Przebudowa infrastruktury 

drogowej w Tykocinie- zwiększono limit o 11.930 zł.- wydatki związane z wyższym kosztem nadzoru 

inwestorskiego. Jest to inwestycja realizowana z Polskiego Ładu, umowa jest podpisana, przekazany jest plac 

budowy. 

Ponad to wyjaśniła, że dodane zostało nowe przedsięwzięcie pn.„Rozbudowa oraz przebudowa infrastruktury 

wodno-ściekowej –SUW Bagienki i biologiczna oczyszczalnia ścieków na terenie gminy Tykocin”. Do 6 

sierpnia będzie złożony wniosek na dofinasowanie z PROW-u, dofinasowanie wyniesie 3.000.000 zł. oraz 

planowany jest zwrot podatku VAT w wysokości  ok.450.000zł. Wyjaśniła, że środki gminy to kwota 560,000 

zł. i w poprzednim projekcie uchwały było założenie, że realizacja zadania będzie  w latach 2024-2025, ale w 

związku z tym, że trzeba zrealizować zadanie do dwóch lat od podpisania umowy na dofinansowanie, w 

związku z tym przedsięwzięcie to trzeba będzie zakończyć w 2024 roku. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/368/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tykocin 

na lata 2022-2034 , głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 12 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dwunastego, a następnie 

dodała, że w związku z zakupem nowej beczki do wywozu nieczystości ciekłych o pojemności 10 m³, Gminny 

Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie skalkulował górną stawkę opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za transport nieczystości ciekłych wykonywany przez Gminny Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie nową beczką. Pozostałe opłaty pozostają bez zmian. 

Wniosek na zwiększenie kwoty został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Ponad to dodała, że 1 kurs - 5 m3 – wyniesie 200,96 zł brutto, a 1 kurs – 10 m3 wyniesie  381,46 zł brutto. 

 

 



  Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/369/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za transport nieczystości 

ciekłych przez Gminny Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Tykocinie, głosowało 11 

radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 13 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu trzynastego, a następnie 

dodała, że w związku z uchwaleniem stawki opłat za wywóz nieczystości ciekłych beczką o pojemności 10 m³ 

w wysokości 381,46 zł brutto, proponuje się obniżyć częściowo koszty ponoszone przez mieszkańców, 

udzielając dotacji przedmiotowej do 1 kursu w kwocie 170 zł. Mieszkańcy za 1 kurs opłacać będą 211,46 zł. 

Wniosek na ustalenie kwoty dotacji został pozytywnie zaopiniowany przez komisję. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/370/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r. w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego, głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 14 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czternastego, a następnie 

odczytała uzasadnienie do niniejszej uchwały, które brzmiało: 

„Gmina Tykocin i Samorząd Rejonu Łoździeje postanawiają wspierać wymianę kulturalną i 

przygotowanie wspólnych projektów kulturalnych, edukacyjnych, zdrowotnych i środowiskowych. Obie 

jednostki samorządowe będą współpracować zgodnie z obowiązującym ustawodawstwem krajowym każdej 

strony, realizując wspólne projekty na swoich terytoriach, które mogą być dodatkowo finansowane  z 

pozyskanych środków zewnętrznych. Szczególne środki umowy partnerstwa (w tym sprawy finansowe i 

organizacyjne ponoszonych wydatków) zostaną ustanowione w drodze bezpośredniej dyskusji lub 

korespondencji między osobami upoważnionymi do podejmowania decyzji w Samorządzie Rejonu 

Łoździejskiego i Gminie Tykocin.” 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XLVIII/371/2022 Rady Miejskiej 

w Tykocinie z dnia 22 lipca 2022 r. w sprawie deklaracji podpisania porozumienia o współpracy 

pomiędzy Gminą Tykocin a Rejonem Łoździejskim Republiki Litewskiej, głosowało 11 radnych, Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. 

Do punktu 15 porządku obrad 

Brak interpelacji i zapytań radnych.  

 

 

 

 

 

 



Do punktu 16 porządku obrad 

 Radna Mariola Malinowska zwróciła się z prośbą o ustawienie znaku informacyjnego o przemieszaniu 

się zwierząt stadnych na drodze przez las w miejscowości Sierki. Dodała, że gospodarze tam mieszkający 

obawiają się, że jeżeli nie będzie takiego znaku, to będą musieli płacił odszkodowania.   

Do punktu 17 porządku obrad 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała wszystkim 

za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła obrady o godz. 10.51, dziękując wszystkim za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono.  

          

         Przewodnicząca Rady Miejskiej  

              w Tykocinie 

                      Renata Kamińska 

         

 

 

Protokołowała: Anna Nartowicz 


